



**Εκτόξευση εισφορών ως το 45% του εισοδήματος έρχεται από φέτος για 1,4 εκατ. εργαζόμενους. Η νέα χρονιά «τρέχει» ήδη με αυξήσεις-σοκ στις....**

**ασφαλιστικές τους επιβαρύνσεις, καθώς θα κληθούν να πληρώσουν εισφορές του 2018 επί πλασματικού φορολογητέου εισοδήματος, το οποίο θα έχει έκπτωση κατά 15% και πάνω σε αυτό το νέο «φορολογητέο εισόδημα» θα έρθουν να προστεθούν και οι εισφορές που κατέβαλαν το 2017 και θα λογίζονται ως εισόδημα! Οι επιβαρύνσεις δείχνουν ότι το 2018 για την πληρωμή των εισφορών και μόνον:**

- Οι επαγγελματίες καλούνται να πληρώσουν από 30,6% ως 43% του εισοδήματός τους με αυξημένες εισφορές από 221 έως και 1.160 ευρώ το χρόνο**
- Οι αγρότες θα καταβάλουν από 24,6% ως 34,6% του εισοδήματος με αυξημένες εισφορές από 169 έως και 1.184 ευρώ το χρόνο**
- Οι επιστήμονες θα πληρώσουν από 34,8% μέχρι και 45% του εισοδήματος με αυξημένες εισφορές από 344 έως και 513 ευρώ το χρόνο για εισοδήματα ως 13.032 ευρώ**

**Τα νέα ποσά με τις αυξημένες εισφορές του 2018 θα σταλούν πιθανότατα τον Φεβρουάριο και μάλιστα το εισόδημα που θα χρησιμοποιηθεί για τον υπολογισμό τους δεν θα είναι του 2017, αλλά του 2016 σε προσωρινή βάση και όταν δηλωθούν τα εισοδήματα του 2017 θα γίνει συμψηφισμός ως τα τέλη Δεκεμβρίου του 2018.**

- Πάντως η ελάχιστη εισφορά των επαγγελματιών από 1η/1/2018 θα υπολογίζεται επί εισοδήματος 7.822 ευρώ με ετήσιο ασφάλιστρο 2.122 ευρώ αντί 1.895 ευρώ του 2017. Ενώ η μηνιαία ελάχιστη εισφορά θα είναι 176 ευρώ αντί 157 ευρώ.**

- Για τους αγρότες η ελάχιστη βάση εισοδήματος για τις εισφορές από 4.922 ευρώ θα αυξηθεί σε 5.228 ευρώ το 2018. Η ελάχιστη ετήσια εισφορά από 1.044 ευρώ που ήταν το 2017 ανεβαίνει στα 1.213 ευρώ το 2018 ή 101 ευρώ το μήνα από 88 ευρώ το μήνα που ήταν πέρυσι.**